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	Benefits of the Viarium platform:

- The user gets instant access to hundreds of thousands of goods without leaving home or getting on the Viarium" island"  through physical access points around the world.

- The customer can pay for the goods with internal tokens of the VRX platform, as well as with fiat money*.

- In the future, VR technologies will allow you to get a sense of tactility in the virtual space.

- Business reduces costs for rent, salaries, logistics, reduces the tax burden, saves time while increasing traffic.

- In the virtual world, there are no geographical and spatial boundaries. This spares platform users the unnecessary spending on bureaucratic procedures, such as filing documents for a merchant cargo at the customs or obtaining a visa for entry into a foreign country (at the stage of the first "touches").

- People can access the product from anywhere on the planet, saving their own money and time. And businesses can increase the delta of income by reducing their expenses.

- The client base of business will grow with access to a wider range of consumers.

- Users will be able to enjoy non-commercial goods (for example, artifacts) and art objects from anywhere in the world.

- People will be able to share their inventions and other objects (for example, collector items) without leaving home.
	Преимущества платформы Viarium

- Пользователь получает мгновенный доступ к сотням тысяч товаров, либо из дома, либо попадая с «островка» VIARIUM в физических точках доступа по всему миру.

- Клиент может рассчитаться за товар как внутренними токенами платформы VRX, так и фиатными деньгами*.

- В будущем VR-технологии позволят получить ощущения тактильности в виртуальном пространстве.

- Бизнес сокращает издержки на аренду, зарплаты, логистику, снижает налоговую базу, экономит время при увеличении трафика.

- В виртуальном мире отсутствуют какие-либо пространственные границы. Это избавляет пользователей платформы от лишних трат на бюрократические процедуры, такие как оформление торгового груза на таможне или получение визы для въезда в другое государство.
[bookmark: _GoBack]- Люди могут удовлетворить интерес к продукту из любой точки на планете, при этом сэкономить собственные деньги и время. Владельцы бизнеса смогут увеличить дельту дохода за счет сокращения собственных издержек.
- Клиентская база бизнеса будет расти с получением доступа к более широкому кругу потребителей.

- В  любой  точке  планеты  пользователи  смогут  наслаждаться некоммерческими  товарами,  такими  как, например,  предметы искусства.  
- Люди  смогут  делится  своими  изобретениями, коллекционным товаром и другими предметами, не выходя из дома.



